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Voor je zie je de eerste versie van de AAV-krant voor de komende Algemene Afdelingsvergadering op 30 

november. Hierin staat alle informatie die je nodig hebt om de AAV goed door te komen, waaronder de 

agenda, verantwoordingen, begroting en wijzigingsvoorstellen. 

Op de AAV zullen we de verantwoordingen van het bestuur en van de commissies bespreken en kun je 

vragen stellen. Ook verkiezen we hopelijk nieuwe commissievoorzitters voor een aantal commissies die nu 

niet actief zijn. Verder bespreken we de voorgestelde begroting voor 2024, en stemmen we over moties 

en wijzigingsvoorstellen die je ook kunt indienen op de website. 

Als dagvoorzitter en notulist op de AAV worden Farah Bijl en Sjoerd Pol voorgedragen. Zij zorgen ervoor 

dat de vergadering soepel verloopt en dat alles wat we bespreken wordt vastgelegd. De leden van de 

voorgestelde stemtelcommissie worden later bekend gemaakt. 

We willen graag dat de vergadering vooral prettig verloopt. Daarom willen we je eraan herinneren dat 

DWARS een gedragscode heeft. Deze kan je hier lezen. 

In de komende weken zullen nog nieuwe versies van deze AAV-krant volgen, houd daarvoor de website 

goed in de gaten.  

Mocht je nog vragen hebben, dan kun je altijd mailen naar secretaris.amsterdam@dwars.org. 

 

Namens het bestuur wens ik je een prettige Winter-AAV en ik hoop je dan te zien! 

 

Janko Wiebenga 

Secretaris DWARS Amsterdam  

https://dwars.org/wp-content/uploads/2022/06/Gedragscode-laatst-gewijzigd-21-11-2021-1.pdf
mailto:secretaris.amsterdam@dwars.org
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De vergadering vindt plaats in CREA, gevestigd op de Nieuwe Achtergracht 170 in Amsterdam. 

Dit is een concept agenda. In nieuwe versies van de AAV-Reader wordt deze mogelijk bijgewerkt. 

Tijd Wat 
19.00 Inloop 
19.15 Opening 
19.20 Instemmen van het presidium en de stemtelcommissie en vaststellen van de agenda en zomer-

AAV notulen 
19.25 Mededelingen en opening door het dagpresidium 
19.30 Verantwoording Afdelingsbestuur 
20.30 Verantwoording Cultuurcommissie (CuCo) 
20.40 Verantwoording Diversiteitscommissie (DivCo) 
20.50 Verantwoording Internationaalcommissie (InterCom) 
21.00 Verantwoording Zoekcommissie (ZoekCie) 
21.10 Pauze 
21.25 Wijzigingsvoorstellen 
21.40 Verkiezingen 
21.45 Beleidsplan 
21.55 Financiën 
22:10 Uitslagen verkiezingen 
22:15 Moties 
22:20 W.v.t.t.k. 
22:25 Rondvraag 
22:30 Afsluiting 
22:35 Samen iets drinken 
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Heb je vragen aan het bestuur naar aanleiding van de verantwoordingen? Je kunt vragen stellen op 

dwars.org/amsterdam/winter-aav/vragen/. Als je wilt dat het bestuur tijd heeft om zich hierover te 

beraden, stuur je vragen dan uiterlijk 72 uur voor de AAV op. Vragen indienen daarna en op de AAV zelf is 

ook mogelijk, alleen is dat vooral bij moeilijkere en inhoudelijkere vragen niet wenselijk. Ook over 

onderwerpen die niet langs zijn gekomen in de verantwoordingen kun je vragen stellen. 

Lieve vrienden, 

En toen zat de eerste helft van onze bestuurstermijn er alweer bijna op. Alle clichés mogen erbij worden 

gehaald: de maanden zijn voorbij gevlogen, wat een halfjaar was het… Maar één ding staat vast: we 

hebben ervan genoten! 

Bestuur 
Op 15 juni werd ons achtkoppige bestuur verkozen. Zo’n groot afdelingsbestuur is vrij ongebruikelijk, 

maar is natuurlijk een hele fijne upgrade ten opzichte van het vorige, driekoppige bestuur. Met acht 

bestuursleden heb je als bestuur veel meer slagkracht, kun je sneller schakelen en makkelijker taken 

onderverdelen. 

Een bestuur van acht mensen betekent ook dat er acht meningen, acht bestuursstijlen en acht 

persoonlijkheden zijn. Ook heeft elk bestuursleden natuurlijk verschillende kwaliteiten. Het was in het 

begin soms even zoeken hoe we deze acht werelden het beste bij elkaar konden laten komen, maar dit 

is al snel helemaal goed gekomen. Er staat nu een slagvaardig, gestroomlijnd en vooral gezellig 

bestuur op de planken, dat staat te springen voor de tweede helft van onze termijn! 

Campagne 
De inkt van de notulen van de afgelopen Zomer-AAV was amper opgedroogd of het nieuws kwam door 

dat het kabinet Rutte IV was gevallen. Dit was enorm spannend nieuws, maar dit betekende ook voor ons 

dat er uit het niets een campagne uit de grond moest worden gestampt. Na het nieuws dat de leden van 

GroenLinks en de PvdA met een gezamenlijke kieslijst en programma de verkiezingen in wilden, hebben 

we gelijk de handen ineengeslagen met de Jonge Socialisten (JS) in Noord-Holland. Samen met hen zijn 

we de campagne ingegaan. 

Op het moment van schrijven loopt onze campagne nog, maar wij durven te stellen dat we een zeer 

succesvolle campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen hebben gekend. We hebben ongelooflijk veel 

geflyerd, en daarmee veel jonge kiezers bereikt en overtuigd van onze idealen. Daarnaast hebben wij ook 

de ruimte geboden voor nieuwe leden om laagdrempelig aan de campagne te kunnen ruiken. Dat 

hebben we onder andere gedaan aan de hand van een discussieavond, een watchparty rondom een 

televisiedebat en een PJO-debat. 

https://dwars.org/amsterdam/winter-aav/vragen/
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Gedurende de campagne hebben we heel fijn samengewerkt met de JS Noord-Holland. Ook hier was 

het in het begin even zoeken, maar uiteindelijk hebben we het samen toch maar mooi gedaan. De 

communicatie tussen ons was goed, we hadden bijvoorbeeld gezamenlijke tweewekelijkse overleggen, 

en dit was een belangrijke factor in ons succes. 

Afdelingsontwikkelingen 
Sinds 1 juli 2023, de ingangsdatum van ons bestuursjaar, is DWARS Amsterdam netto 83 leden groter 

geworden! De trend waarbij we steeds meer nieuwe leden mogen verwelkomen bij onze afdeling die 

onder het vorige bestuur al was ingezet, zetten wij dus door. 

Waarschijnlijk komt de groei van het aantal nieuwe leden door de ontwikkelingen rondom de Tweede 

Kamerverkiezingen. GroenLinks heeft namelijk heel veel nieuwe leden mogen bijschrijven (waarvan een 

deel al lid was van de PvdA en dus dubbellid is geworden). Veel jongeren worden dan ook gratis lid van 

DWARS. 

Dit is een opsteker, maar kan ook een uitdaging zijn. Actief worden voor GroenLinks hoeft namelijk niet 

meteen te betekenen dat je ook actief wordt voor DWARS. Aan ons is dus de taak om deze leden 

actief te betrekken en te motiveren om aan te sluiten bij onze beweging. Dat doen we onder andere 

aan de hand van belrondes. 

Politiek 
Als DWARS Amsterdam hebben wij de afgelopen jaren de gewoonte gehad om wekelijks aan te sluiten 

bij de fractievergaderingen van GroenLinks Amsterdam. Dit doen wij om op de hoogte te blijven van 

ontwikkelingen rondom de gemeente en GroenLinks, maar ook om het geluid van DWARS  te laten 

horen. In de eerste helft van ons bestuursjaar zijn we regelmatig langs geweest bij GroenLinks 

Amsterdam, maar ook bij vergaderingen van andere GroenLinksfracties in Noord-Holland en Flevoland. 

We willen onze focus verleggen naar een breder perspectief, en zullen dit in de tweede helft van onze 

termijn verder uitwerken.  

Activiteiten 
Onze agenda stond de afgelopen campagne bol van de activiteiten. Hiermee hebben we ruim voldaan 

aan ons streven om minimaal twee activiteiten per maand te organiseren. Naast de geslaagde 

campagne-activiteiten hebben we ook nog een hele succesvolle nieuweledenpubquiz georganiseerd. In 

onze ogen hebben we een prima mix van inhoudelijke en luchtige activiteiten voorgeschoteld aan onze 

leden. 

Aangezien het bestuur de agenda aardig overnam in de afgelopen maanden, hebben onze actieve 

commissies wat minder mogelijkheden gehad om activiteiten te organiseren. Hierdoor hebben de 

commissievoorzitters hun commissies ook nog niet kunnen vullen. Wel hebben we de 

spelletjesavond/campagneaftrap kunnen koppelen aan de Cultuurcommissie, en de discussieavond aan 

de Diversiteitscommissie. Hier hebben zij reclame kunnen maken voor het werk dat ze doen. Als de 

campagneperiode voorbij is, willen wij als bestuur meer ruimte laten aan de commissies. Dit geeft ze de 

mogelijkheid om ook zelf activiteiten te organiseren, en actieve leden te werven. 



DWARS Amsterdam | AAV-Krant (V2) | Winter-AAV 2023 | 30 November

7 

Tot slot 
Wij denken dat we als bestuur een hele mooie eerste helft van onze termijn hebben gedraaid. We 

hebben veel bereikt, veel gedaan en veel geleerd. Dit had niet gekund zonder onze geweldige leden, 

dus heel veel dank! Ook veel dank richting onze lieve afdelingsbuddy Ruben (<3) en de JS Noord-

Holland voor de fijne samenwerking. 

We zijn enorm benieuwd naar de input van onze leden. Tot snel! 

Met een lieve DWARSe groet, 

Het bestuur <3 

 

Voor DWARS Amsterdam zijn diversiteit en inclusie ongelooflijk belangrijk. Het              zijn kernpunten van 

DWARS, en belangrijke pijlers onder het beleid van DWARS Amsterdam. Daarom juichen wij het toe dat 

elk (afdelings)bestuur verantwoording moet afleggen over de diversiteit van de sprekers die worden 

uitgenodigd voor activiteiten. 

Het bestuur van DWARS Amsterdam heeft in de eerste helft van onze termijn drie activiteiten 

georganiseerd waarbij een spreker aanwezig was. Dit waren de Prinsjesdagactiviteit (met Lyle Muns), de 

discussieavond rondom diversiteit (met Marloes ten Ham) en het huis-aan-huizen in Almere (met een 

rondleiding op het gemeentehuis van Almere van Shadi Nikshomar).  

Bij het organiseren van deze activiteiten hebben wij gelet op een zo breed mogelijke mix op het gebied 

van genderidentiteit, seksuele oriëntatie en culturele en etnische achtergronden. Wij geloven dat we met 

de gekozen sprekers hier goed op hebben gelet, en daarom ruim voldoende te hebben gehandeld. 

Uiteraard blijven we in de tweede helft van onze termijn letten op de diversiteit van onze sprekers. Hierbij 

blijven we in gesprek met onze fantastische Diversiteitscommissie. 

 

Zo, dat was ‘m dan! Het eerste halfjaar zit er alweer op. Het ging echt enorm snel, dus daarom is het goed 

om nu even terug te blikken op de eerste helft van mijn voorzitterschap van het prachtige DWARS 

Amsterdam.  

Toen ik op 15 juni verkozen werd met de rest van mijn bestuur, was ik enorm dankbaar voor de mooie 

kans die me geboden werd. Ik zag een jaar voor me vol gezelligheid, leermomenten, groei en politieke 

beslommeringen. Die verwachting is de afgelopen maanden helemaal uitgekomen. Al bij de allereerste 

bestuursvergadering kreeg ik door dat een bestuur leiden heel andere koek is dan leiding geven aan een 

commissie. Beiden zijn enorm inspannend, maar bij het leiden van een bestuur komen veel meer factoren 

om de hoek kijken. Ik denk dat ik deze uitdaging met beide handen heb aangegrepen en dat ik veel heb 

geleerd, ook over mezelf. Daar ben ik heel blij mee! 
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Mede door deze inspanningen draait het bestuur inmiddels volop. Dit had niet gekund zonder mijn lieve 

bestuursgenoten: ze pakken goed hun taken op, springen waar nodig in gaten en denken goed mee. 

Hierdoor hebben we de afgelopen tijd een prachtige campagne neergezet waar ik heel trots op ben! 

Daarbij verliezen we de gezelligheid niet uit het oog, wat voor mij heel belangrijk is. 

Voor de tweede helft van mijn voorzitterschap wil ik actiever de media opzoeken. We hebben hier en daar 

al wat aandacht afgedwongen, maar daar mag wat mij betreft nog een schepje bovenop. Daarnaast wil ik 

meer maatschappelijke impact hebben met onze activiteiten, bijvoorbeeld door te helpen bij 

voedselbanken of clean-ups. Ten slotte ben ik nieuwsgierig naar de verdere linkse samenwerking met de 

JS Noord-Holland. Deze is me de afgelopen periode goed bevallen, en ik ben benieuwd naar wat de 

toekomst op dit vlak gaat brengen. 

Ik heb heel veel zin in de komende maanden; aan de slag! 

 

Helemaal tegen onze verwachting in begon dit bestuursjaar met het organiseren van een ontzettend 

belangrijke verkiezingscampagne. Zeker toen de campagne vorderde en ook de AAV dichterbij begon te 

komen, zorgde dit voor de nodige drukte. Er ging een hoop tijd zitten in het up to date houden van de 

website met alle campagneactiviteiten die we organiseerden én de aanstaande AAV. Gelukkig hebben 

Frank en Rens me hier op de drukste momenten geweldig mee geholpen. In het begin was het soms op 

de drukste momenten even lastig om het overzicht te houden en sloop er een foutje in, maar inmiddels is 

het meer routine geworden. 

 

Ondertussen gingen de normale secretaristaken natuurlijk gewoon door. Ik ben tevreden met de 

nieuwsbrieven die we maandelijks verstuurd hebben, elke keer met een informatieve actualiteitenrubriek 

van Rens. De nieuwsbrief heb ik ook weer in een nieuw jasje gestoken.  

Aan het begin van dit jaar wilde ik ook graag de notulenspin weer nieuw leven in blazen en ook dat is, zij 

het soms met iets grotere tussenpozen dan gepland, aardig gelukt. Verder ben ik er erg blij mee dat het is 

gelukt om met het hele bestuur een eerste belronde onder nieuwe leden te houden, waar we over het 

algemeen erg positieve reacties op kregen. Zo zien we hopelijk een deel van ons groeiende aantal leden 

binnenkort ook terug bij activiteiten. 

 

De campagnedrukte zorgde er wel voor dat er weinig tijd was om extra taken op te pakken waar ik in de 

tweede helft van dit bestuursjaar meer mee aan de slag wil. Zo wil ik tijd gaan steken in het ‘opruimen’ van 

de digitale kant van de afdeling, op de website en in mailboxen.  
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Al met al kijk ik met een tevreden gevoel terug op de eerste helft van dit bestuursjaar en de campagne 

die we hebben neergezet. Ik kijk uit naar de rest van het jaar!  

 

Strijdvolle DWARSers  
 

Het begin van ons bestuursjaar was anders dan verwacht. Zo heeft de focus vooral gelegen op de Tweede 

Kamerverkiezingen, maar hebben we gelukkig ook een succesvolle nieuweledenavond kunnen 

organiseren. De penningmeestertaken gaan altijd door en daarom wilde ik me als bestuurslid extra 

inzetten voor de campagne.  

Bestuurslid campagne 
Vanaf de start van de campagne opzetten tot 14 oktober ben ik bestuurslid campagne geweest, daarna 

heeft Tijn dit overgenomen, maar er zit een heel team met 3 DWARS en 3 JS leden. Toen ik actief was 

hebben we vooral een planning gemaakt, waar er elke week een mogelijke activiteit was. Het was een 

intense tijd, we waren zoekend, maar ik kijk er positief op terug. De activiteiten zijn allemaal goed gegaan, 

soms was de opkomst wat lager dan gehoopt, maar dit is dan ook een campagne waar ten eerste niet 

iedereen achterstaat en ten tweede één die snel is opgezet. 

Penningmeester 
Als penningmeester ben ik bezig geweest met de standaard werkzaamheden. Geld uitgeven, declaraties 

vergoeden, locaties regelen en voor volgend jaar geld proberen binnen te halen. Ook ben ik bezig 

geweest met de inventaris opmaken, dit was al jaren niet gedaan voor kleinere dingen. De campagne 

materialen heb ik erbuiten gelaten aangezien deze meegenomen worden naar activiteiten en het niet 

werkbaar en relevant is om deze na elke activiteit te tellen. Qua inventaris hadden we meer dan ik had 

verwacht en we zullen daarom ook zorgen dat eerst onze producten worden gebruikt, voordat er nieuwe 

worden aangeschaft van hetzelfde product. Helaas is de beamer die er zou zijn niet aanwezig. Ik ben nog 

steeds een zoektocht aan het houden, en heb ondertussen contact opgenomen met de landelijke 

penningmeester hoe dit verder opgepakt moet worden. De andere spullen zijn vanaf dit bestuursjaar 

allemaal op één plek opgeslagen, in dit geval een kluis in CREA. 

Begroting 
Voor de begroting heb ik meer geld bij het landelijk bestuur gevraagd om goed uit te komen. Deze €250 

hoop ik toegekend te krijgen, mocht dit niet zo zijn, dan zijn er nog opties zoals GroenLinks Noord-

Holland of GroenLinks Amsterdam waar ik mee in gesprek ben voor eventuele steun. Als dit niet lukt, 
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moet het lukken om de begroting bij te schaven. Op 23 november is er nog een kascommissie 

vergadering waar we dit nog extra gaan bespreken, het kascommissie verslag ontvangen jullie dan ook in 

een volgende versie van de reader. 

 

Bezoek fractievergaderingen 
 

Als bestuurslid politiek ben ik mij in het kader van een minder Randstedelijke/Amsterdamse blik gaan 

focussen op het bezoeken van meer verschillende lokale fracties van GroenLinks. Amsterdam heb ik als 

basis gebruikt. Daar ben ik ook het meest, omdat er veel in Amsterdam gebeurt dat landelijk in het nieuws 

komt. Daarnaast kent deze fractie DWARS Amsterdam al goed. 

 

Om mijn blik te verbreden en kennis te maken met andere fracties ben ik naar de 

provincialenledenvergadering (PLV) geweest van GroenLinks Flevoland en daarnaast heb ik ook een paar 

keer deelgenomen aan de fractievergadering van GroenLinks Almere. Op deze manier heb ik geprobeerd 

Flevoland zoveel mogelijk te betrekken bij mijn bezoeken. Er staan nog een aantal fracties op mijn lijstje 

waar ik graag heen wil. Een aantal voorbeelden hiervan zijn Flevoland, Haarlem, Almaar en Bloemendaal. 

Ik probeer mij ook te focussen op fracties waar GroenLinks geen grote aanhang heeft. Zoals Huizen-Laren-

Blaricum, omdat ik geïnteresseerd ben in hoe deze fracties progressieve politiek bedrijven in rechtse 

gemeentes. 

Blog 
Ik probeer iedere maand een blog te schrijven over de politieke gebeurtenissen in de desbetreffende 

maand. Het liefst doe ik dat over lokale politiek, maar het kan ook zijn dat het over landelijke politiek gaat 

als dat het overheersende thema is. Een voorbeeld hiervan zijn de verkiezingen. Ik laat de blogs altijd van 

tevoren lezen aan mijn medebestuursleden voor feedback. Deze feedback verwerkt ik veelal in de blogs 

en daarna laat ik het op spelling checken zodat de blog altijd foutloos online komt. 

Ondersteuning 
Naast mijn standaard taken probeer ik ook de andere bestuursleden te helpen als dat nodig is. Dit kan 

bijvoorbeeld op het gebied van vormgeving zijn aangezien ik hier veel ervaring mee heb. Een voorbeeld 

hiervan is de presentatie tijdens de pubquiz. De helft van de slides heb ik zelf in de huisstijl vormgegeven 

om Tijn te ontlasten. 
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Dit bestuursjaar begon iets anders dan wij van tevoren hadden verwacht, doordat we opeens in de 

campagnetijd zaten voor ontzettend belangrijke verkiezingen. Toch heb ik de meeste doelen die ik voor 

mijzelf had gesteld als Bestuurslid Promotie & Ledenwerving gehaald. 

 

Zo heb ik een voorstelrondje van het bestuur gemaakt om meer zichtbaarheid van het bestuur te creëren. 

Ook heb ik de post met het hele bestuur erop vastgezet op het instagram-account, waardoor voor leden 

makkelijk is terug te vinden wie er in het bestuur zitten. 

 

Ook heb ik in samenwerking met het Bestuurslid Politiek en Actualiteiten een aantal tweets geplaatst 

waarin wij op actuele politieke kwesties binnen onze afdeling hebben gereageerd, waaronder Tata Steel 

en Lelystad Airport. Dit wil ik de rest van het jaar vooral voortzetten. 

 

Mijn taak als Bestuurslid Promotie & Ledenwerving werd door de campagne opeens een stuk groter. Ik 

werd onderdeel van de campagnecommissie en was verantwoordelijk voor de promotie van de 

campagne-activiteiten, wat een stuk meer activiteiten zijn dan er buiten campagnetijd zouden zijn. Toch 

denk ik dat de promotie hier niet onder heeft geleden. Ik heb actief op Instagram en Whatsapp 

gepromoot, waardoor bij elke activiteit leden aanwezig waren.  

 

Het enige wat er door de campagne een beetje bij in is geschoten is nadenken over manieren om 

(nieuwe) leden te bereiken en naar activiteiten toe te trekken. We hebben als bestuur wel al nieuwe leden 

opgebeld, maar na de verkiezingen wil ik gaan bedenken welke mogelijkheden er nog meer zijn. 

 

Voor de rest van het jaar wil ik mij dus focussen op het actief blijven promoten van activiteiten, nadenken 

over manieren om meer leden naar activiteiten te krijgen en het reageren op actuele politieke kwesties via 

X. 
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Internationaal 
Als bestuurslid Internationaal ben ik verantwoordelijk voor twee grote taken: (1) Zorgen dat er plek is voor 

internationale en Engelssprekende leden binnen de afdeling, en (2) banden onderhouden met andere 

jonge groenen over de grens. Jullie kunnen hier meer over lezen in het beleidsplan. 

 

Na een tijd van afwezigheid heeft de afdeling weer een voorzitter voor de Internationaalcommissie: Eric! 

Daar ben ik heel blij mee. Onze samenwerking bevalt goed. Eric en ik hebben mails voorbereid om 

groene jongerenafdelingen in het buitenland uit te nodigen voor een activiteit of rondleiding als ze 

(toevallig) in onze afdeling zijn. Ik had contact met collega’s uit Zuid-Frankrijk, maar helaas ging deze 

ontmoeting niet door vanwege code oranje en omdat ze eerder vertrokken. 

 

De komende periode, als we als het goed is ook een nieuwe website krijgen tijdens de naamswijziging, wil 

ik de tweetaligheid van onze online aanwezigheid verbeteren. Op dit moment is informatie in het Engels 

niet altijd actueel meer of ontbreekt deze volledig. De regel binnen de afdeling is dat deze Engelstalige 

informatie wel gelijkwaardig beschikbaar is. Ik wil mijn medebestuursgenootjes helpen met het vertalen 

van bijvoorbeeld informatie over activiteiten en de blogposts. Verder is het de bedoeling om de 

vertalingen van het afdelingsreglement en -handvest bij te werken. 

Digitale Zaken 
Mijn kennis van digitale zaken is binnen het bestuur erg waardevol gebleken, zeker in de beginperiode. Zo 

heb ik de bestuur-Slack opgezet, de stream voor de debatavond geregeld en formulieren en pagina’s op 

de website gemaakt. De komende periode ben ik bezig met de aankomende naamswijziging. Denk 

bijvoorbeeld aan nieuwe e-mailadressen die we gaan hebben en de voorbereidingen om de overgang 

naar de nieuwe naam goed te laten verlopen. Verder wil ik de komende periode het archief bijwerken. 

Overig 
Naast deze portefeuilles heb ik mijn lieve bestuursgenootjes geholpen op andere manieren. Mijn kennis 

van juridische zaken en inclusie bleek erg handig. Ik heb een EHBO-certificaat zodat bij ongelukken leden 

en andere aanwezigen geholpen kunnen worden. Verder ben ik zoals velen betrokken geweest bij de 

campagne. Bedankt Lyle Muns dat je onze afdeling een warm hart toedraagt! 
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Als algemeen bestuurslid is de functie niet vastomlijnd en daardoor had ik aan het begin van dit 

bestuursjaar maar ten dele ingevuld wat ik zou gaan doen. Ik had me in ieder geval voorgenomen om me 

bezig te houden met de actualiteiten met betrekking tot de politiek. Ik was van plan om reacties te geven 

op actualiteiten op X, voormalig Twitter, en leden over actualiteiten te informeren via de nieuwsbrief. Dit 

heb ik inderdaad gedaan, en zal ik de rest van het jaar blijven doen. Verder lees ik blogs en grote 

documenten zoals het beleidsplan na op spelling, grammatica en interpunctie. Ook assisteerde ik bij het 

beheren van de website. 

Daarnaast wilde ik de andere bestuursleden ondersteunen als dat nodig was en samen met hen 

activiteiten organiseren. Doordat het kabinet plotseling viel en we daardoor campagne moesten gaan 

voeren voor de verkiezingen kreeg ik hiervoor ruimschoots de gelegenheid. Ik ben bij de 

campagnecommissie gegaan en heb diverse activiteiten medegeorganiseerd, waarbij ik een grote rol had 

in de organisatie van het grote jongeren verkiezingsdebat op 7 november (bedenken van stellingen 

waarover gedebatteerd werd, in de aanloop naar het debat contact onderhouden met de debatleider, 

regelen van de locatie).  

 

De rest van het bestuursjaar hoop ik deze lijn voort te kunnen zetten, en ook als klankbord voor andere 

bestuursleden te kunnen fungeren. Samen kan het :-) 

 

De eerste maanden van dit bestuursjaar waren druk met campagne. Ik denk dat we als 

bestuur trots mogen zijn op de hoeveelheid activiteiten die we georganiseerd hebben. Toch 

heeft de campagne ervoor gezorgd dat we als bestuur vanaf moment één aan moesten 

staan en campagne moesten voeren. Dat was leuk, maar had wel als nadeel dat we als 

bestuur weinig tijd hadden om op te starten, elkaar als bestuursleden te leren kennen en te 

bepalen hoe we te werk willen gaan. Hier zullen wij na de verkiezingen wel weer tijd voor 

hebben, daarom heb ik er alle vertrouwen in dat we dit dan kunnen inhalen. 

Vice voorzitter 
Als vicevoorzitter heb ik de afgelopen tijd mijn best gedaan Tom (de voorzitter) zo goed 

mogelijk te ondersteunen. Zo heb ik bijvoorbeeld een bestuursvergadering voorgezeten, de agenda 

opgesteld en heb ik me ingezet voor een teamuitje voor het bestuur ter bevordering van de goeie 
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samenwerking. Mijn taak is vooral ook geweest om achter de schermen mee te denken met 

ander bestuursleden. 

Ondersteuning Tijn 
In de afgelopen maanden heb ik Tijn (promotie en ledenwerving) met veel plezier geholpen 

met het ontwerpen van afbeeldingen voor promotie. Dit was een prettige samenwerking. 

Cultuur en Maatschappij 
Wat betreft mijn portefeuille 'cultuur en maatschappij' heb ik vooral de focus gelegd op de 

campagne, omdat dit op dit moment prioriteit is. Het is mijn hoop om meer aandacht aan 

cultuurmaatschappelijke thema's te besteden na de verkiezingen. 

 

Dit halfjaar was het moeilijk om activiteiten te organiseren doordat de commissie geen leden heeft op dit 

moment. Wel heb ik ideeën klaarliggen voor het komende halfjaar die ik langzaam wil gaan uitvoeren. 

Ook heb ik geprobeerd bij zoveel mogelijk evenementen te zijn om de cultuurcommissie zichtbaar te 

maken, wat ik wil doorzetten het komend halfjaar. Hierin heeft het bestuur mij ook geholpen door vaak 

aan te bieden om een oproepje naar leden te doen tijdens evenementen. 

 

Het afgelopen halfjaar is er iets meer leven gekomen in de DivCo. De commissie heeft nog steeds geen 

leden, maar er is wel een activiteit geweest in het provinciehuis van Haarlem. 

De DivCo en de CuCo zijn druk opzoek naar leden. Dus zijn we aan het werk om wat “zoek je commissie 

activiteiten” te organiseren. 

Als je je bij de DivCo wil aansluiten kan je mailen naar diversiteit.amsterdam@dwars.org 

 

Omdat de activiteiten van de internationaalcommissie afgelopen halfjaar sterk overlapten met de 

internationale activiteiten van Frank Lemmers, verwijzen we naar zijn verantwoording. 
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De Zoekcommissie is vooralsnog niet actief geweest. De voornaamste reden hiervoor is het feit dat alle 

bestuursfuncties momenteel bezet zijn. Aangezien de commissies met voorzitters moeite hebben met het 

vinden van actieve commissieleden hebben we van de optie om kandidaten te zoeken voor het 

voorzitterschap van de overige commissies geen gebruik gemaakt. We zullen ons de komende maanden 

bezig gaan houden met het vinden van kandidaten voor het bestuur van 2024/2025. 
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Inkomsten     
Omschrijving  Bedrag   Inkomsten  Verschil 

 
Kas  €       -     €       -     €       -    

 
Bijdrage DWARS landelijk  € 1.750,00   € 1.200,00   €  (550,00) 

 
Bijdrage GroenLinks 

Amsterdam  €     400,00   €       -     €  (400,00) 
 

Donaties op rekening  €       -     €       -     €       -    
 

Donaties in kas  €       -     €       -     €       -    
 

     

Totaal  € 2.150,00   € 1.200,00   €  (950,00) 
 

     

Uitgaven     
Omschrijving  Bedrag   Uitgaven  Resterend Resterend % 

Eigen evenementen  €   380,00   €       -     €   380,00  0% 

AAV  €    80,00   €     19,90   €     60,10  25% 

Vergaderingen  €     67,50   €     67,48   €       0,02  100% 

Algemene Acties  €     80,00   €       -     €     80,00  0% 

Nieuwe leden avonden  €   170,00   €     87,35   €     82,65  51% 

Gezamenlijke evenementen  €   350,00   €     35,50   €   314,50  10% 

Commissies  €   400,00   €   308,34   €     91,66  77% 

Lidmaatschap ASVA  €     12,50   €     12,50   €       -    100% 

Onvoorziene kosten  €   100,00   €       -     €   100,00  0% 

Pandhuur  €   120,00   €       -     €   120,00  0% 

EHBO-cursus bestuur  €   230,00   €   115,00   €   115,00  50% 

Kosten afdelingsrekening  €   160,00   €   173,20   €    (13,20) 108% 

     

Totaal  € 2.150,00   €   819,27   € 1.330,73    
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Toelichting inkomsten 
 

DWARS landelijk: 

Nog niet alles is binnen. Dit is opgevraagd i.v.m. de verwachte kosten voor nieuwe materialen met de 

nieuwe afdelingsnaam. 

GroenLinks Amsterdam: 

Dit staat begroot, maar aan het begin van het bestuursjaar heb ik te horen gekregen dat dit waarschijnlijk 

niet doorgaat. Er is nu overleg gaande. 

 

Toelichting uitgaven 
 

AAV: 

Dit zijn kosten voor een drankje na de zomer AAV. 

Vergaderingen: 

Dit zijn bestuurskosten. 

Nieuwe Leden Avond: 

Er komt in 2023 nog een nieuwe leden avond. 

Gezamenlijke evenementen: 

Dit zijn tot nu toe enkel campagne activiteiten met de JS geweest. 

Commissies: 

Dit bestaat tot nu toe uit uitgaven van de cultuurcommissie en de kascommissie 

EHBO-cursus bestuur: 

Er zijn nu drie bestuursleden met een EHBO-diploma en onze voorzitter gaat er dit jaar nog een volgen. 

Kosten afdelingsrekening: 

Dit is €20,00 per kwartaal plus kosten per overboeking, dit probeer ik te beperken door met de pinpas te 

betalen.  
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Toelichting 
Bijdrage GL Amsterdam: 
Deze bijdrage is weggevallen, hierover zijn we nog in gesprek. 

Overige inkomsten: 
Wanneer er een grotere activiteit komt zal deze meegenomen worden. Dit staat echter nog niet op de 
planning. 
Eigen evenementen: 
Dit gaat om activiteiten die gepland zijn door het bestuur. 
AAV: 

Opbrengsten 
Bijdragen van DWARS Landelijk  €   2.000,00    

        

Bijdragen van gemeenten:  €             -      

Amsterdam    €             -      

            

Overige inkomsten    €             -      

Donateurs    €             -      

Deelnemersbijdrage    €             -      

Overig     €             -      

            

Totale inkomsten zijn:    €   2.000,00    

            

Kosten 
Verplichte kosten DWARS Landelijk  €      350,00    

EHBO voor 2 bestuursleden  €      200,00    

Bankkosten Triodos      €      150,00    

            

Kosten voor de afdeling:    €   1.650,00    

Eigen evenementen    €      250,00    

AAV    €        80,00    

Vergaderingen    €        70,00    

Algemene Acties    €        75,00    

Nieuwe leden avonden    €      170,00    

Gezamenlijke evenementen    €      250,00    

Commissies    €      400,00    

Lidmaatschap ASVA    €        12,50    

Onvoorziene kosten    €      102,50    

Pandhuur    €      200,00    

EHBO-cursus bestuur    €        30,00    

Kosten afdelingsrekening    €        10,00    

            

Totale uitgaven zijn:    €   2.000,00    

Balans  

Inkomsten €  2.000,00  Uitgaven €  2.000,00  
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Dit gaat om een locatie en dranken voor bij de AAV. 

Vergaderingen: 
Dit zijn ook wel bestuurskosten. 

Nieuweledenavonden: 
De kosten uitgaande van vier nieuweledenavonden. 

Gezamenlijke evenementen: 
Dit gaat om activiteiten die samen met andere partijen georganiseerd worden. 

Pandhuur: 
Dit is voor vergaderingen en activiteiten. 

EHBO-cursus bestuur: 

Dit is aanvullend op de €200 verplichte kosten. 

Kosten afdelingsrekening: 

Dit is aanvullend op de €150 verplichte kosten. 

Kascontrole September 
 

Haarlem, 15 september 2023 

 

Lieve lezers, 

  

De Kascommissie van DWARS Amsterdam is op 15 september 2023 bijeengekomen om de financiële 

huishouding van de afdeling te controleren. Deze controle vond hybride plaats, en werd bijgewoond door 

Wessel Fonck, Rijk van Beek en Gijs Broere vanuit de Kascommissie en penningmeester Elise van Os 

vanuit het bestuur. Helaas was er geen overig lid van het afdelingsbestuur aanwezig bij de fysieke controle 

in verband met het afdelingenweekend, maar er wordt naar gestreefd dit wel te hebben. 

De Kascommissie heeft toegang gekregen tot alle financiële informatie zoals overboekingen, het overzicht 

van crediteuren en debiteuren, de facturen en het huidige saldo op de rekening. Helaas hadden nog niet 

alle kascommissieleden toegang tot het boekhoudsysteem, hierover wordt contact met het landelijk 

bestuur opgenomen.  

Bij het controleren zijn geen onregelmatigheden aangetroffen. De penningmeester heeft naar 

tevredenheid antwoord gegeven op de vragen van de commissie, en kon alle financiële beslissingen goed 
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verantwoorden. Een enkele datum van een mutatie kwam niet overeen met de werkelijke datum die op de 

rekening te zien was, maar dat was onmiddellijk rechtgezet door de penningmeester. 

De penningmeester heeft aangegeven de kascommissie komend jaar meer te betrekken bij 

besluitvorming. Wij zijn blij met dat voornemen. In concrete vorm betekent dat bijvoorbeeld dat er vaker 

kascontroles zijn, de begroting ook wordt besproken met de commissie en dat bij moeilijke financiële 

kwesties de kascommissie om advies wordt gevraagd. 

Daarnaast heeft de penningmeester regels gesteld met betrekking tot de pinpas van de afdeling. De 

penningmeester betaalt nooit zaken zonder de Triodos-pinpas van de afdeling te gebruiken. Mocht de 

afdeling toch iets moeten betalen, bijvoorbeeld het eerste drankje voor een lid gratis, schiet er altijd een 

ander bestuurslid dan de penningmeester voor. Hiermee voorkom je ondoorzichtige transacties waarbij de 

enige die de penningmeester controleert, zichzelf is. Dit beleid vergroot de integriteit en vinden wij als 

kascommissie positief. 

Wij danken de penningmeester en het bestuur voor het gevoerde beleid en de wijze waarop zij ons in 

staat stellen onze rol te vervullen, en hebben er vertrouwen in dat zij verstandig en doelmatig omgaan met 

het geld van de leden. 

 

Geldige groetjes van de kascommissie, 

Wessel Fonck, Rijk van Beek en Gijs Broere<33 

 

Gratis luistertip: ‘Geld is overbodig’ van Kinderen voor Kinderen Compact-Disk 6 uit 1985. 

 

Kascontrole november 
 

Amsterdam, 23 november 2023 

 

Lieve lezers, 

  

De Kascommissie van DWARS Amsterdam is op 15 september 2023 bijeengekomen om de financiële 

huishouding van de afdeling te controleren. Deze controle vond fysiek plaats, en werd bijgewoond door 

Wessel Fonck en Gijs Broere vanuit de Kascommissie, penningmeester Elise van Os vanuit het bestuur en 

Tom Molenaar vanuit het bestuur. 

De Kascommissie heeft toegang gekregen tot alle financiële informatie zoals overboekingen, het overzicht 

van crediteuren en debiteuren, de facturen en het huidige saldo op de rekening.  



DWARS Amsterdam | AAV-Krant (V2) | Winter-AAV 2023 | 30 November

21 

Bij het controleren zijn geen onregelmatigheden aangetroffen. De penningmeester heeft naar 

tevredenheid antwoord gegeven op de vragen van de commissie, en kon alle financiële beslissingen goed 

verantwoorden. Enkele data van mutaties kwamen niet overeen met de werkelijke datum die op de 

rekening te zien was, maar dat was onmiddellijk rechtgezet door de penningmeester. 

Helaas is er wel een fysiek object van afdeling Amsterdam verloren gegaan: de beamer. Die was al jaren 

niet meer in gebruik, maar was door het bestuur wel aangegeven in de fysieke kas. Het bestuur wilde de 

fysieke kas bijwerken en wilde daarbij alle fysieke spullen ook opzoeken. Daarbij is de beamer dus jammer 

genoeg niet gevonden. Dit rekenen wij als kascommissie het huidige bestuur niet aan. Wij willen juist het 

compliment geven dat het bestuur de moeite neemt om de fysieke kas bij te houden en de spullen bij 

elkaar te zoeken.  

Wij danken de penningmeester en het bestuur voor het gevoerde beleid en de wijze waarop zij ons in 

staat stellen onze rol te vervullen, en hebben er vertrouwen in dat zij verstandig en doelmatig omgaan met 

het geld van de leden. 

 

Geldige groetjes van de kascommissie, 

Wessel Fonck, Rijk van Beek en Gijs Broere xoxo 

 

Gratis luistertip: Geld – Ernst en Bobbie 

 

 

Vragen aan kandidaten kun je stellen voor en op de vergadering. Dit kan via de website: 

dwars.org/amsterdam/winter-aav/vragen/. Wil je dat de antwoorden in de AAV-krant komen te staan, of is 

de vraag inhoudelijk of complex, stuur deze dan het liefst meer dan 48 uur voor de vergadering op. 

Je kunt je kandideren voor en op de vergadering. Dit kan bij de zoekcommissie. Wil je dat jij tijd hebt voor 

een goed gesprek met de Zoekcie, en/of dat jouw motivatie in de reader komt te staan? Kandideer je dan 

zo snel mogelijk. 

Op dit moment zijn er nog geen kandidaten voor commissievoorzitterschappen. 

https://dwars.org/amsterdam/winter-aav/vragen/
mailto:zoekcommissie.amsterdam@dwars.org
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Je kunt tot op de vergadering moties indienen. Dit kan via de website: dwars.org/amsterdam/winter-

aav/wijzigingsvoorstellen/. 

 

Indiener(s): Afdelingsbestuur DWARS Amsterdam 

Waar: Overal waar ‘DWARS Amsterdam’ voorkomt 

Voorstel tot: Wijzigen 

Oude tekst: DWARS Amsterdam 

Nieuwe tekst: 

Speciaal geval, zie toelichting 

Toelichting: 

De algemene afdelingsvergadering stemt met het aannemen van dit wijzigingsvoorstel in dat het 

afdelingsreglement en afdelingshandvest op elke plek met de oude naam worden aangepast zodra de 

afdeling DWARS Amsterdam een nieuwe naam heeft gekregen. Wat deze nieuwe naam precies wordt, is 

nog niet bekend. Naast de naam wordt geen enkele andere wijziging met dit wijzigingsvoorstel gedaan. 

  
Bestuursadvies: Omdat het bestuur dit voorstel zelf heeft ingediend zal het geen advies geven.  

Je kunt tot op de vergadering wijzigingsvoorstellen indienen. Dit kan via de website: 

dwars.org/amsterdam/winter-aav/moties/. 

Op dit moment zijn er nog geen moties ingediend. 

https://dwars.org/amsterdam/winter-aav/wijzigingsvoorstellen/
https://dwars.org/amsterdam/winter-aav/wijzigingsvoorstellen/
https://dwars.org/amsterdam/winter-aav/moties/

